
Zpráva o činnosti KORR Ústeckého kraje za rok 2021 

První jednání rady se uskutečnilo 26.2.2021 on line. Sestavili jsme kalendář 

soutěží a činnosti oblasti represe na rok 2021.  Další pracovní  jednání se 

uskutečnilo 5.6.2021 na stadionu v Krupce, kde jsme doladili technické 

zabezpečení krajského kola  PS. Zatím poslední mimořádné jednání rady se 

uskutečnilo 3.9.2021 společně s VV KSH, kde jsme sestavili kalendář soutěží na 

rok 2022.  

Krajské kolo PS se konalo 6.6.2021 v Krupce. OZ a veškeré informace týkající se 

závodu  byly dány okresům 1.5.2021. Technicky soutěž proběhla bez závad. Zde 

musím a činím to rád poděkovat starostce OSH Teplice V. Nejedlé, A. Langrovi 

a T. Mikšovskému za skvěle odvedenou práci v přípravě a technickém 

zabezpečení soutěže. Za pomoc při prezenci a zpracování výsledků děkuji 

M. Crhákové. Tak to by byla ta lepší stránka. Horší je účast družstev. V kategorii 

muži se zúčastnila 3 družstva a to Obora – okres Louny, Neštěmice – okres Ústí 

nad Labem a Brozany – okres Litoměřice. Nebyly  zastoupeny okresy Most, 

Chomutov, Teplice a Děčín. Postup na MČR si vybojovalo družstvo SDH Obory, 

které nás reprezentovalo na MČR v PÚ, kde osadilo 15. místo ze 30. V běhu na 

100 m překážek nás reprezentoval p. Morávek z SDH Obory 20. místo, p. Dolejší 

z SDH Hrobců 43. místo, p. Svoboda z SDH Brozan 53. místo, p. Sazeček z SDH 

Vědomic 54. místo a p. Frajt z SDH Černčice 66. místo z celkového počtu 116 

soutěžících. V kategorii ženy byla účast ještě horší. Krajského kola se zúčastnily 

jenom  ženy z SDH Hrobce – okres Litoměřice a z SDH Neštěmice – okres Ústí nad 

Labem. Neměly zastoupení okresy Most, Chomutov, Teplice, Děčín a Louny. Na 

MČR postoupila děvčata z SDH Hrobce, kde v PÚ obsadila 22. místo ze 30. Ve 

stovkách Ústecký kraj reprezentovaly p. Abrtová z SDH Vědomice 36. místo, P. 

Vernerová z SDH Cítoliby 79. místo a p. Malá z SDH Hrobce 80. místo z celkového 

počtu 116 závodníků. Nevím, jak mužstva okresů motivovat k účasti na krajském 

kole PS. Úroveň technického zajištění závodů je důstojná, ceny se starosta KSH J. 

Henc snaží zajišťovat zajímavé a stejně nám družstva na tento prestižní závod 

nepřijedou. Uvítám rady a náměty, jak tuto situaci zlepšit. 

Další oblastí represe jsou závody TFA. Tuto oblast si vzal do patronace Matěj 

Prošek. Po dvou letech se konečně uskutečnilo MČR TFA ve Svitavách, kde nás 

reprezentovali v kategorii muži p. Prošek a p. Loukota z SDH Klapý, dále p. Borl 

z SDH Cítoliby, p. Pernet z SDH Koštice a p. Novák z SDH Hrobce. Umístili se 



většinou v druhé polovině startovní listiny, ale kdo zná náročnost této soutěže, 

tak i postavení se na start je hrdinský čin. V kategorii ženy jsme měli dvě 

zástupkyně a to E. Vrbovou z SDH Cítoliby a S. Vlkovou z SDH Lenešice. Zde 

dosáhla Eliška Vrbová krásného druhého místa a stala vícemistryní ČR. Dále 

Matěj Prošek v této oblasti zorganizoval seriál soutěží TFA Ústeckého kraje, 

kterou nazval ,,Liga severu“. Tento seriál sestával ze čtyř soutěží, a to ve 

Verneřicích – okres Děčín, na Sněžníku – okres Děčín, v Libočanech – okres Louny 

a na Hazmburku – okres Litoměřice. První ročník byl velmi vydařený, budil zájem 

mnoha hasičů, kteří si přišli rádi změřit síly se svými kolegy. Jsem rád, že se tento 

druh hasičského sportu dostal do podvědomí hasičů i u nás. Děkuji Matějovi 

Proškovi za inicializaci tohoto odvětví a těším se na další ročník, který bude  podle 

jeho slov ještě propracovanější. 

Seriál soutěží Tohatsu Cup proběhl v plném rozsahu, tzn.  7 závodů. Účast 

družstev byla v I. kategorii 9 a v druhé 16 družstev, kde 2 družstva neměla 

nadpoloviční účast. Vítězem I. kategorie se stalo družstvo z SDH Vroutek – okres 

Louny, v druhé kategorii zvítězilo družstvo z SDH Slavětína – okres Louny 

a v celkovém Superfinále a pohár hejtmana Ústeckého kraje si odvezlo také 

družstvo z SDH Slavětín. Jsem rád, že tento závod si našel svojí partu, která se 

neustále rozšiřuje. Zásluhu na tom má tým pořadatelů, rozhodčích, starosta KSH 

Ústeckého kraje J. Henc a ve velké míře Ústecký kraj, v čele s hejtmanem Janem 

Schillerem. Všem moc  děkuji a těším se na další ročník, který se podařilo obsadit 

do všech okresů kraje, tak jak byl původní záměr. Omlouvám se sborům, do 

kterých se příští rok nepodíváme, ale zájem o pořádání je velký a budeme se 

v příštích letech snažit místa vystřídat tak, aby se časem dostalo na každého. 

Zůstává priorita obsazení všech 7 okresů Ústeckého kraje. Na závěr tohoto 

odstavce mě dovolte jednu vzpomínku a to na Pavla Kmenta, který nás letos 

nedobrovolně opustil. Pavel byl dlouholetý funkcionář a rozhodčí, který mimo 

jiné dohlížel, dá se říct při většině závodů Tohatsu na regulérnost soutěže. Čest 

jeho památce. 

Co se týče vzdělávání JSPO : složit zkoušky Hasič III. nebo II. stupně, což je jedna 

z forem vzdělávání členů jednotek, využili v loňském roce hoši z SDH Jirkov pod 

vedením Pavla Koláře. 9 hasičů zde složilo úspěšně zkoušku a získalo odbornost 

,,Hasič III.“.  Doufám, že v příštích letech je budou ostatní následovat. VR 2021 

byl rozpracován po tématech a doplněn o studijní materiály, které byly rozeslány 



velitelům okresů k dispozici. Doufám, že se dostaly až na sbory a byly velitelům 

jednotek k užitku. 

Plánovanou soutěž ve výstupu do 4. podlaží věže se nám v roce 2021 nepodařilo 

z mnoha důvodů zorganizovat (pandemie – Bítozeves, nový velitel stanice HZS 

v Podbořanech, termíny). V roce 2022 se budeme snažit tento rest napravit. 

Závod plánujeme uspořádat v Podbořanech a to 11.9.2022. Budeme intenzivně 

jednat se všemi zúčastněnými stranami a doufám, že se dílo podaří. 

Další oblast, která nás čeká intenzivně rozvíjet, je soutěž ve VZOZHV, popřípadě 

soutěž CTIF. To jsou mimo jiné úkoly do dalšího období,  se kterými se zkusíme 

poprat. Jak se to povede, zhodnotíme za rok. 

V roce 2022 nás čeká pořádání MČR dorostu, a to ve dnech 1.-.3.7.2022, které se 

bude konat v Ústí na městském stadionu. Prosím velitele a starosty okresů o 

propagaci této akce a hlavně oslovení členů s prosbou o pomoc při technickém 

zajištění závodu. Prosím, k tomuto účelu využijte Shromáždění představitelů  

okresů a VVH sborů, kterých se budete účastnit. Jedná se nejlépe o termín 

čtvrtek až neděle 30.6. - 3.7.2022.  Prosím o zpracování seznamu zájemců 

s kontaktem.  Když každý okres poskytne minimálně 10 lidí, tak to bude super. 

Termín odevzdání těchto seznamů a další informace se starostové a velitelé 

okresů včas doví.  

Na závěr mě dovolte poděkovat všem kolegům za práci pro hasiče UL kraje. 

Těším se s Vámi na shledání na hasičském poli, ale i mimo něj, přeji Vám krásné 

Svátky a do dalších let mnoho zdraví a spokojenosti. 

 


